



A J3C Invest Company

## DÉCLARATION DE CONFORMITÉ CE - RoHS - REACH CE - RoHS - REACH CONFORMITY DECLARATION

Sur la base des informations dont nous disposons à ce jour, nous déclarons que le dispositif suivant :

*This document shall serve as a formal declaration that the item issued from our product lines:*

### Reference PB19NO+NC\_4FS\_PBL

Bouton poussoir INOX 19 mm NO+NC + PBP19\_B

*Push button stainless steel - 4 wires 15 cm + PBP19\_B*

est en tous points concordant aux spécifications relevant de la/des directive(s), réglementation(s) et/ou norme(s) correspondante(s) :

*is in conformity with the applicable requirements of the following directive(s)/regulation(s)/standard(s):*

EU ELECTROMAGNETIC COMPATIBILITY DIRECTIVE 2014/30/EU

EU LOW VOLTAGE Directive 2014/35/EU

EN 60947-1:2007+A1:2011+A2:2014,

EN 60947-5-1:2004+A1:2009

De même, nous déclarons que ce produit répond aux dispositions des directives européennes RoHS 2002/95/EC - RoHS2 2011/65/EU modifiée par la Directive 2021/647/EU - RoHS3 2015/863/EU, ainsi qu'à celles de la réglementation REACH N° 1907/2006 et amendements - modifiée par le règlement N° 2020/2096/EU.

*We also declare that this device is compliant with the current European RoHS Directives: RoHS 2002/95/EC RoHS2 2011/65/EU modified by Directive 2021/647/EU - RoHS3 2015/863/EU.*

*It also meets current REACH safety regulations of European Parliament and of Council:*

*EC REACH regulation N° 1907/2006 and amendments - modified by regulation N° 2020/2096/EU.*

Haguenau, 07-02-2025

Julien SCHOETTEL  
Directeur Général / CEO